
Verslag Sponsorcommissie 2019 
 
De Inkomsten uit sponsoring zijn gestegen. We hebben geen nieuwe 
bordsponsor mogen verwelkomen maar we mochten onze sponsoren 
laten adverteren in het plaatjesboek van de Jumbo. Dit heeft ons circa 
€1000,‐ opgeleverd.  
 
De dankbare overeenkomst met HIT Sports heeft in het eerste jaar een 
bedrag van €4600,‐ opgeleverd. De toevoeging van HIT Sports heeft 
geholpen de sponsorinkomsten te verbeteren. Dat is niet vanzelf 
gegaan ook al heeft niemand daar iets van gemerkt. Doordat Barend 
Eikelenboom voor zijn werk nieuwe klanten voor HIT aansluit die 
voortkomen uit een aanbeveling vanuit MZPC De Reest krijgen we als 
vereniging een percentage van het geïnde lidmaatschap van HIT. Leden 
die hiervoor potentiele bedrijven weten kunnen deze aandragen bij de 
sponsorcommissie (Barend Eikelenboom). Alle betrokken partijen halen 
er een voordeel uit. 
 
Hoewel het aantal bordsponsoren gelijk is gebleven is er wel behoefte 
aan nieuwe bordsponsoren. De commissie heeft geen nieuwe leden 
mogen verwelkomen en bestaat slechts uit één persoon. Het werken 
met meerdere leden in de sponsorcommissie is noodzakelijk om nog 
meer rendement te kunnen halen uit sponsoren. Het blijft namelijk 
noodzakelijk om nieuwe sponsoren te blijven zoeken. Er zal namelijk 
altijd verloop zijn. 
 
Barend Eikelenboom 
Sponsorcommissie 
 
 


